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Interpellation – Skenande kostnader för Agnes 
kulturhus 

Moderaterna drev på hårt för att Socialdemokraterna med flera inte skulle gå 
vidare med det nya kultur- och bildningscentrumet. Den byggnation som nu 
pågår går emot alla former av god ekonomisk hushållning. Att dessutom skapa 
något mer än ett bibliotek har gjort att kostnaden blivit väsentligt mycket 
dyrare. 

Man valde att inte ta tillvara på den redan befintliga infrastrukturen som fanns. 
Moderaterna förslog i stället att ett nytt stadsbibliotek skulle byggas i 
anslutning till stadshuset och att Böndernas hus, förutvarande 
stadsbiblioteket, skulle försäljas i stället för att rivas. En väsentligt mer 
ekonomiskt försvarbar lösning.  

Kostnaderna för KBC har skruvats upp i omgångar och många ställer sig 
frågan vad prislappen till slut kommer att hamna på. 

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång (S) följande: 

• Med hur mycket prognosticeras bygget av Agnes kulturhus gå över budget? 

• Vad avser kommunstyrelsens ordförande göra för att stoppa denna skenande 
kostnadsökning? 

• Vilka externa hyresgäster, vars hyra inte finansieras genom kommunala medel, 
kommer att inhysas i Agnes kulturhus? 
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